

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN KUWAIT BANK Date: 06-05-2021 10:56:49 AM Subject: Election of Chairman and Vice Chairman of the Boar	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البنك الاردني الكويتي التاريخ: 10-05-2021 AM 10:56:49 الموضوع: انتخاب رئيس ونائب رئيس مجلس الإدارة
Kindly be informed that the Board of Directors of Jordan Kuwait Bank decided in its meeting no. 3/2021 held on 4/5/2021: - Elected Mr. Nasser A. Lozi as Chairman of the Board - Elected Mr. Faisal H. Al Ayyar as Vice Chairman	نرجو إعلامكم بأن مجلس إدارة البنك الأردني الكويتي قد قرر في اجتماعه رقم 2021/3 المنعقد بتاريخ 2021/5/4 ما يلي: - انتخاب السيد ناصر أحمد اللوزي رئيسالمجلس الإدارة - انتخاب السيد فيصل حمد العيار نائبالرئيس مجلس الإدارة
04-05-2021	04-05-2021
Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: Hamzeh Qutaishat Position: Senior Shareholders Affairs Officer	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Hamzeh Qutaishat المنصب: ضابط أول شؤون المساهمين